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Voorwoord bestuur 

 
Hierbij presenteren wij het jaarverslag van de stichting Gilde Purmerend en Omstreken over 2022.  
U kunt hierin, afgezien van de financiële verantwoording van de stichting, ook de verslagen lezen van 
de diverse project- en werkgroepen die deel uitmaken van het Gilde. 

Dit was het jaar dat wij de coronaproblematiek met al zijn beperkingen achter ons konden laten en 
wij ons weer konden inzetten voor de bewoners van Purmerend en de Beemster.  

Zoals de hele maatschappij wordt getroffen door een tekort aan menskracht, heeft onze stichting 
daar ook mee te maken. Wij hebben minder vrijwilligers dan in de jaren vóór corona. Dit waren jaren 
waarin het Gilde kon rekenen op zelfs 130 vrijwilligers, maar momenteel is dit aantal geslonken tot 
onder de 100. Wij juichen dan ook het initiatief van de Gemeente Purmerend toe die clubs en 
stichtingen faciliteert, onder het motto ‘Purmerend ontmoet & doet’, om vrijwilligers te werven. 
In het pand van het oude ABN-AMRO kantoor is een ontmoetingsplek gerealiseerd, waar burgers 
kunnen binnenlopen en kennis maken met verenigingen en cultuurinstellingen uit Purmerend en de 
Beemster, en waar zij zich kunnen inschrijven als vrijwilliger.  
Ook het Gilde is heeft haar verantwoordelijkheid genomen bij dit initiatief en is diverse middagen 
aanwezig bij dit vrijwilligerspunt. 

In 2022 heeft het Gilde afscheid genomen van Ed Bierhuizen als voorzitter, een functie die hij 9 jaar 
met veel deskundigheid en enthousiasme heeft uitgeoefend. Helaas heeft het bestuur dit jaar nog 
niemand kunnen vinden om de voorzittershamer over te nemen. 

De Computer Werkgroep heeft in 2022 besloten zich op te heffen, met als reden dat er nauwelijks 
nog bezoekers waren om deel te nemen aan de bijeenkomsten. 

Vermeldenswaard is het feit dat een nieuwe projectgroep van start is gegaan: Rekencoaching. 
Deze nieuwe projectgroep richt zich op anderstaligen die bij hun opleiding of werkzaamheden 
moeite hebben met rekenen. Dit in tegenstelling tot Coach4You dat zich richt op leerlingen in de 
brugklas die moeite hebben om de aansluiting vanaf de basisschool te vinden met de middelbare 
school.  

Het bestuur dankt hierbij onze vrijwilligers en coördinatoren van de diverse project- en werkgroepen, 
die door hun enorme inzet veel hebben mogen betekenen voor onze medeburgers in Purmerend en 
de Beemster.  

 

 

 

 

 

Namens het bestuur, 
Ingrid Hezemans, secretaris                                                                                                                                            
Gerrie Cramer, webmaster/bestuurslid                                                                                                                                                        
Jan Kees Hottentot, penningmeester  



 

Bestuursactiviteiten 

 
Januari 
-  Gildecafé / Nieuwjaarsreceptie / Pubquiz dd. 15.01.2022 kon niet doorgaan i.v.m. corona. 
- Het Gilde kent per 10.01.2022 een aangepast Huishoudelijk Reglement, waarin wijzigingen die zich de 
 afgelopen jaren hebben voorgedaan, zijn opgenomen. 
 
 Februari 
- Op 7 februari was de halfjaarlijkse vergadering met bestuur en coördinatoren. 
- De jaarlijkse waarderingsubsidie van de gemeente Purmerend is toegekend. We ontvangen per kwartaal 
 een kwart van het totale subsidiebedrag. 

Maart 
- Op 17 maart heeft de Computer Werkgroep zichzelf opgeheven. De CWG is meer dan 20 jaar actief 
 geweest. Maar nu zijn er te weinig deelnemers, te weinig interessante onderwerpen. 

April  
- Ed Bierhuizen, voorzitter van het Gilde sinds november 2013, zal aftreden in september. Statutair moet dit 
 ook (na 8 jaar is het klaar voor elk bestuurslid), maar hij vindt het ook tijd voor een nieuwe inbreng.  
 We gaan op zoek naar een vervanger! 

Mei 
- 14 mei 2022 Gildecafé met als thema ‘Oekraïne’ en een geldinzameling voor de Oekraïense kinderen in 
 Purmerend en de Beemster. Er werd aan contant geld € 50,= opgehaald. Het bestuur van het Gilde heeft 
 dit bedrag verdubbeld. Zo kon er voor € 100,- speelgoed/pennen, stiften, kleurplaten etc. gekocht worden 
 voor de kids. Ze waren er blij mee!    

Juni / juli / augustus 
Geen bijzonderheden te melden; het is vakantietijd. 
 
September 
- Op 5 september is er een gecombineerde vergadering van bestuur en coördinatoren. 
 Onder luid applaus en bedolven door bloemen en een lekker flesje wijn wordt afscheid genomen van onze 
 voorzitter, Ed Bierhuizen. We danken Ed voor zijn inzet in de afgelopen 9 jaar! 

Oktober 
- De aanvraag voor de waarderingsubsidie 2023 van de gemeente Purmerend is aangevraagd. Laten we 
 hopen dat het Gilde ook in 2023 weer gewaardeerd wordt voor haar werk! 
 
November 
 - De keuze voor de jaarlijkse kerstattentie voor onze vrijwilligers valt op een mooi, duurzaam notitieboekje 
 met een bamboe-kaft. We hopen dat deze kerstattentie goed wordt ontvangen door onze vrijwilligers! 
 
December 
- Verspreiding kerstattentie onder onze vrijwilligers tussen 18 en 22 december. 
 
 
 
 

 

 
 
Ingrid Hezemans, 
secretaris 



 

SamenSpraak 
 
Algemeen 
SamenSpraak is een Gildeproject waarbij anderstalige deelnemers voor een jaar gekoppeld worden 
aan een taalcoach. De coach spreekt wekelijks een tot anderhalf uur met de anderstalige over 
alledaagse onderwerpen, zodat de anderstalige op een informele wijze de Nederlandse taal beter 
leert spreken en kennis maakt met onze cultuur. De leervraag van anderstaligen is vaak ook 
specifieker, bijvoorbeeld beter lezen en/of schrijven. De taalcoach kan hier mee aan de slag. 

Per 1 januari 2022 is de nieuwe Wet inburgering ingevoerd. Het NL plein heeft een centrale rol van 
de gemeente Purmerend gekregen bij de inburgering. De samenwerking tussen het NL plein van de 
bibliotheek Waterland en SamenSpraak is hierdoor versterkt.  

Coördinatie 
De coördinatie van SamenSpraak werd tot april 2022 verzorgd door mevrouw P. Borgers. In 2022 is 
het niet gelukt een opvolger voor de kernfunctie van coördinator te vinden. Een aantal coördinatie-
taken, zoals intakes van nieuwe coaches en anderstaligen, de koppelingsgesprekken en overleggen 
voor coaches, zijn uitgevoerd door mevrouw A. Westeneng en mevrouw W. Zander-Anker.  
Zij werden daarbij ondersteund door mevrouw I. Beynon voor het maken van de afspraken en 
mevrouw M. Troost en de heer A. Alexandre voor het voeren van de gesprekken. 

Taalcoaches 
In 2022 is het aantal taalcoaches flink gedaald. Als nawee van de coronapandemie zijn veel coaches 
gestopt. Er hebben zich inmiddels wel weer enkele nieuwe coaches aangemeld. Eind december 
waren er nog 55 coaches actief. 

De werving van nieuwe coaches heeft in 2022 geen extra aandacht gehad door het ontbreken van 
een coördinator. De nieuwe taalcoaches die desondanks toch kwamen hebben deelgenomen aan de 
basistraining voor taalvrijwilligers, georganiseerd door het NL plein. 
Vanaf april 2022 zijn de overleggen voor taalcoaches weer opgestart. In 2022 kwamen zij vijf keer 
bijeen om ervaringen te delen en ontwikkelingen te bespreken. In elk overleg heeft een partner uit 
het Taalketenoverleg voor Purmerend e.o. verteld over hun bijdrage/rol in het inburgerings-proces 
en de taalverwerving van anderstaligen. 
 
Anderstaligen 
In 2022 hebben zich 68 anderstaligen aangemeld. Dit waren er ca. 75% meer dan in voorgaande 
jaren. Veel verwijzingen kwamen via het NL plein. De herkomst en achtergrond van de anderstaligen 
waren heel divers. Opvallend is de toename van hoogopgeleide vluchtelingen uit onder andere 
Turkije en voormalige Sovjetrepublieken. 
Gezien het tekort aan taalcoaches is er in oktober/november een tijdelijke aanmeldstop ingesteld.  
 
Dit jaar hebben 14 deelnemers de coaching succesvol afgerond. Zij ontvingen een certificaat. Dat is 
dit jaar niet tijdens een feestelijke bijeenkomst gebeurd.  

Ook dit jaar is een aantal deelnemers voortijdig gestopt. Hiervoor waren verschillende redenen, 
waarvan de nasleep van de coronapandemie een belangrijke reden was. 

Intake en koppeling anderstaligen en coaches 
Van de 68 aanmeldingen is met 59 anderstaligen een intakegesprek gehouden. 9 Aanmelders trokken 
zich om verschillende redenen voortijdig terug. 6 Anderstaligen zijn afgewezen en 2 zijn naar elders 
verwezen. 

 



 

Uiteindelijk zijn in 2022 41 anderstaligen gekoppeld aan een taalcoach, 34 van de aanmeldingen uit 
2022 en ook nog 7 uit 2021. Aan het eind van het jaar wachten nog 16 anderstaligen op een 
taalcoach. 

Speciale samenkomsten voor taalcoaches en anderstaligen 
Vanwege het gebrek aan man/vrouwkracht zijn er in 2022 geen speciale activiteiten voor taalcoaches 
en anderstaligen aangeboden. In voorgaande jaren werden activiteiten georganiseerd als een 
stadswandeling, een kookavond of een spelletjesavond. 

Samenwerking en Taalketenoverleg Purmerend 
Zes keer per jaar vindt het Taalketenoverleg plaats, georganiseerd door het NL plein van de 
bibliotheek Waterland. Dit overleg heeft als doel om de samenwerking te stimuleren van alle 
professionele en vrijwilligersorganisaties in Purmerend e.o. die met anderstaligen te maken hebben. 
SamenSpraak is, in de persoon van mevrouw A. Westeneng, een vaste deelnemer aan dit overleg. De 
laatste ontwikkelingen worden er besproken en er worden samenwerkingsafspraken gemaakt. 
Hiermee geven de organisaties, samen met de gemeente Purmerend, mede vorm aan de nieuwe 
Wet inburgering. Onderwerpen zijn integratie, taalverwerving, onderwijs, arbeidstoeleiding, 
gezondheid, sport en vrije tijd, steeds gericht op het inburgeren van anderstaligen. Regelmatig wordt 
één van de deelnemende organisaties uitgenodigd bij het overleg van de taalcoaches van 
SamenSpraak om informatie te geven.  

Volgend jaar 
Het handhaven en bevorderen van de kwaliteit van de taalcoaching heeft meer aandacht nodig. Dit 
was in 2022 onderbelicht ten gevolge van de onderbezetting bij de coördinatie. We streven ernaar 
dat iedere taalcoach tenminste één keer per jaar een gesprek heeft met de coördinator, al of niet in 
combinatie met een voorstel voor de coaching van een nieuwe anderstalige. Zolang de coördinator 
er nog niet is, nemen de beide coördinatoren a.i. dit op zich.            

In het komende jaar wordt extra aandacht besteed aan de werving van nieuwe taalcoaches. Voor de 
nieuwe taalcoaches organiseren we periodiek een speciaal overleg. Alle taalcoaches kunnen 
kosteloos deelnemen aan de basistraining voor taalvrijwilligers, die het NL plein regelmatig 
organiseert.                                                                                                                                                             
De cursussen van Het Begint met Taal en relevante onderwerpen uit de Nieuwsbrief zijn beschikbaar 
voor de taalcoaches. Het digitale programma Nieuwsbegrip is eveneens beschikbaar voor de 
taalcoaches. 

Nawoord 
Helaas hebben we het afgelopen jaar afscheid moeten nemen van de heer Jan Kramer. Hij zette zich 
jarenlang in voor SamenSpraak en was tot kort voor zijn overlijden nog steeds actief als taalcoach.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
J.C. Westeneng, 
W. Zander-Anker, 
coördinatoren a.i.  



 

Internetcafé 
 
Algemeen 
In een Internetcafé worden de deelnemers vanaf vijftig plus door 
Gildevrijwilligers op een eenvoudige manier wegwijs gemaakt op de 
computer. De begeleiding omvat o.a. het gebruik van internet, e-mail, 
tekstverwerking, mappenbeheer, foto’s van fototoestel en 
smartphone naar de computer etc. Daarnaast wordt er nog steeds 
meer hulp en begeleiding gevraagd bij smartphones en tablets van de 
diverse merken met hun eigen besturingssysteem.  
Bij twee daarvan kunnen we demonstreren hoe het werkt, omdat we die in ons bezit hebben. 
 
Locaties 
In de volgende vestigingen van de Zorgcirkel is het Internetcafé niet meer actief omdat de 
samenwerkeng met de Zorgcirkel beëindigd is. 
- Het Jaap van Praaghuis kende te weinig deelnemers, alleen onderhoud van de computers.  
- Novawhere: hier werd alleen het onderhoud van de computers gedaan. 

In samenwerking met Clup Welzijn doen de volgende vestigingen mee: 
- In Wijkplein Where (Triton) is er elke woensdag een inloopmiddag. Ook kunnen hier 
 afspraken voor hulp gemaakt worden. 
- In Heel Europa is er op dinsdagmiddag een Internetcafé, maar alleen op afspraak. 
 
Alle genoemde Internetcafés worden geleid door de vrijwilligers van het Gilde. 

Digitaal spreekuur 
Op het Digitaal spreekuur (voorheen Tabletcafé) in de bibliotheek is iedereen welkom met vragen 
over tablets, e-readers, smartphones en notebooks. De vrijwilligers van het Gilde geven, in 
samenwerking met bibliotheek Waterland, elke donderdagmiddag uitleg over het installeren van 
apps, het binnenhalen van een e-book en het overzetten daarvan naar de e-reader en extra trucjes 
hierbij.  
Ook kan men terecht voor overige computervragen. De meest voorkomende hulpvragen waren het 
installeren en uitleg/werking van de DigiD-app en het internetbankieren. Op afspraak kan men door-
verwezen worden naar de diverse Internetcafés; omgekeerd kan men via de Internetcafés verwezen 
worden naar het Digitaal spreekuur. 
 
De bibliotheek is in oktober begonnen met de cursus ‘Tik en Klik’ uit Oefenen.nl. 
Deze cursus van 10 bijeenkomsten is bestemd voor mensen met weinig computerervaring. 
2 Vrijwilligers van het Gilde helpen hierbij. 
 
Coördinatie 
De algemene coördinatie van de Internetcafés was ook in 2022 weer in handen van Cok Schorsij.  
Hij onderhield het contact met de samenwerkingspartners Clup Welzijn en bibliotheek Waterland. 
Tevens droeg hij zorg voor de intake van nieuwe vrijwilligers en het overleg met de gezamenlijke 
coördinatoren van het Gilde.  
 
Cok Schorsij, 
coördinator Internetcafé 
  



 

 

Formulierenbrigade 
 

In 2022 is het besluit genomen om de zittingen van de Formulierenbrigade in de bibliotheek definitief 
op te heffen. In plaats daarvan zijn de telefoonnummers van 3 leden doorgegeven aan de balie van 
de bibliotheek, zodat bij vragen over het invullen van formulieren contact kan worden opgenomen 
met één van onze leden. 
Het betreft hier de telefoonnummers van de volgende mensen: 
- Wim Otter 
- Theo van den Brandt 
- Cor van der Meulen. 
Verder kan voor assistentie een beroep worden gedaan op Birgit Telman. 
Gehandhaafd blijft dat altijd twee mensen aanwezig zullen zijn bij een afspraak. 
 
Eind 2022 heeft het COA contact opgenomen met Wim Otter.  
In Hotel Van der Valk hebben Theo van den Brandt en Wim Otter gesproken met één van de 
begeleiders van het COA. 
De vraag: kan de Formulierenbrigade zo nodig helpen bij het invullen van formulieren? 
Wij hebben de vraag bevestigend beantwoord en onze telefoonnummers achtergelaten. 
Tot op heden is er nog geen verzoek geweest.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wim Otter, 
coördinator Formulierenbrigade 



 

Stadswandelingen 
 
Nu de Beemster sinds 1 januari tot Purmerend behoort, is er overleg geweest met de gidsen van de 

Beemster. Afspraak is dat we gescheiden blijven opereren.   

Wel bij speciale projecten -zoals bijvoorbeeld de Tulpen-wandeling- is er een samenwerking. 

In 2022 zijn er op 20 zaterdagen reguliere, historische wandelingen georganiseerd. Dit leverde 

jammer genoeg maar heel weinig wandelaars op (gemiddeld 1 à 2 personen per wandeling; in totaal 

37 wandelaars). Vanaf 1 maart 2023, het nieuwe seizoen, vervallen deze reguliere wandelingen. 

Op de eerste zaterdag van de maand was er 8x een thema-wandeling.  

We hebben aan 38 deelnemers mooie verhalen kunnen vertellen over bomen 2x - architectuur 2x -

Jan Dekkers - vesting/water - kunst en poëzie - herdenking 4 mei.  

De ‘special’ Hollandia is met name een succes. Deze wandeling is door 7 groepen gelopen (in totaal 

85 personen) en wordt gecombineerd met een bezoek aan de Berging Brouwerij met een 

bierproeverij en een lunch of diner bij het bovengelegen restaurant Rozemeijer. Echt een aanrader! 

Ook de groepswandelingen waren erg populair; in totaal hebben 38 groepen meegelopen met deze 

wandelingen; in totaal 463 personen. 

 

Bijzonder was de scholenwandeling van het Clusius College met als thema ‘4 mei’. Met verhalen over 

de oorlogsgebeurtenissen in Purmerend. Maar liefst 237 leerlingen (verdeeld in 9 groepen) hebben 

meegedaan aan deze wandeling. Na afloop kregen alle deelnemers het boekje ‘Van het ene onder-

duikadres naar …….’.  Het gaat over Meijer van der Sluis, die als 17-jarige jongen in Purmerend 

ondergedoken zat en van zijn belevenissen schriftjes bijhield, die later door het Waterlands Archief in 

boekvorm zijn uitgebracht. Op zeer oude leeftijd bezocht hij nog de scholen om te vertellen over het 

besef wat mensen elkaar kunnen aandoen.  

Er zijn 4 fietstochten georganiseerd (Purmerend Zuidwest; Purmerend Noordoost; Beemster/Purmer, 

Purmerend-West). In totaal hebben 24 fietsers op de pedalen gestaan. Het waren mooie tochten! 

 

 

 

 

 

 

 

Dick Blokker, 

coördinator Stadwandelingen  



 

Coach4You 

 
Gilde P en O is in 2018 officieel gestart met Coach4you. 
 
Doel 
De bedoeling is de overstap van de lagere naar de middelbare school voor brugklassers succesvol te 
laten verlopen. Het is niet zo dat de leerling met zijn huiswerk geholpen wordt in de zin van ‘samen 
huiswerk maken’.  
De coach ondersteunt de leerling met hoe hij/zij de agenda moet indelen, wanneer en hoe het 
huiswerk moet worden gemaakt, repetities geleerd moeten worden etc. 
De ouders van de leerlingen worden steeds geïnformeerd over de zaken die aan de orde zijn 
gekomen. 
 
Gang van zaken 
De coach bezoekt de leerling wekelijks een uur, anderhalf uur, m.u.v. de vakanties. Een van de 
ouders/verzorgers moet thuis zijn tijdens dit bezoek. 
Het traject start aan het eind van groep 8, zodat de leerling de coach kent als het brugjaar gaat 
beginnen. De ondersteuning kan tot het najaar van het volgende jaar doorlopen. 
 
Aanmelding 
Alle scholen van Purmerend en de Zuidoostbeemster hebben per mail  een brief ontvangen over 
Coach4You met daarbij het aanmeldingsformulier.  
Dit jaar waren er maar 5 aanmeldingen, waarvan er 5 leerlingen gekoppeld zijn aan een coach.  
In de loop van 2022, na de start van het project, is er nog 1 leerling gekoppeld. Sommige scholen 
dachten dat ze veel meer kinderen konden opgeven, maar we zijn begonnen met 1 leerling per 
school. Als er coaches over waren, konden er meer kinderen geholpen worden. 
 
Vrijwilligers. 
De nieuwe vrijwilligster van C4Y heeft de basiscursus nog niet gevolgd en heeft nog geen VOG 
gekregen. Er is iets misgegaan met de VOG-aanvraag; dit wordt in 2023 hersteld. 
De coaches en het kernteam zijn verschillende keren bij elkaar geweest om ervaringen uit te 
wisselen. 
 
Resultaat 
Het resultaat van de koppelingen en de vooruitgang van de brugklassers was dit jaar niet zo goed. Dit 
jaar waren er niet meer aanmeldingen dan het jaar ervoor, maar er waren wat kinderen bij die alleen 
een steuntje in de eerste 3 maanden nodig hadden, wat toch wel geholpen heeft. 
We hadden er meer van verwacht, vooral na corona, maar dat was niet zo. 
 
Meer bekendheid voor Coach4You 
Begin februari ontvingen de scholen een mail en de scholen zijn daarna nog gebeld. 
Het werven van coaches startten we vanaf eind januari:  
- interview Waterland Radio 
- plaatsing in wijkkranten 
-  plaatsing artikel in Noordhollands Dagblad 
- contact met projectgroep SamenSpraak van het Gilde 
 

 

Marjan Hendriks-Pille,  

coördinator Coach4You  



 

Rekencoaching 

 
Een lastig Jaar 
Het begin van 2022 heeft niets opgeleverd voor ons reken- en wiskundeproject.  
Het Horizon College gaf ons de gelegenheid om Rekencoaching te presenteren tijdens hun open 
dagen in februari. Helaas gooide de lockdown roet in het eten. Wij konden niet aanwezig zijn op de 
open dagen. Dat was begrijpelijk. 

Ondersteuning 
Toch heeft een van onze mensen iemand van het MBO tijdens de lockdown digitaal kunnen 
begeleiden. Een mooi staaltje van ondersteuning op afstand; petje af voor deze coach!  
Deze ondersteuning is nu stopgezet. 

Media 
In april heeft er een groot artikel in het Purmerends Nieuwsblad gestaan. Daar heeft iemand op 
gereageerd. Na een gesprek heeft er een koppeling plaats gevonden en is de ondersteuning gestart. 
Deze is in het nieuwe schooljaar voortgezet. 

Bibliotheek Waterland 
In september heeft de coördinator kennis gemaakt met mevrouw K. Seggelink van de bibliotheek.  
Zij is coördinator ‘Digitale Inclusie’, waaronder ook het NL plein valt. Het doel van het gesprek was 
om mevrouw Seggelink bekend te maken met wat Rekencoaching doet, zodat de bibliotheek de 
mensen kan attenderen op ondersteuning bij het rekenen en wiskunde. Op het NL plein liggen 
inmiddels flyers over onze rekenhulp voor anderstaligen. 
Helaas kan van de lichtkrant in de bibliotheek geen gebruik worden gemaakt. 

Flyer 
In december heeft een bevriende relatie van de coördinator een flyer ontworpen. Met dank aan de 
Copyshop is snel een mooie, kleurige flyer gemaakt die volgend jaar verspreid zal worden. 

  

Onze doelgroep 
Het Gilde richt zich op MBO-studenten, maar ook andere jonge mensen die voor hun studie 
ondersteuning willen, zijn welkom! Het gaat altijd om mensen met een niet-Nederlandse 
moedertaal. 
 
Coaches 
Dit jaar konden we beschikken over 6 coaches; 2 aspirant-coaches hebben zich aangemeld.  

2023 
We proberen contact te onderhouden met het Horizon College. Daarnaast zullen de jeugd- en 
jongerenmedewerkers van Clup Welzijn benaderd worden. Daar waar mogelijk zullen we 
kenbaarheid geven aan Rekencoaching! 
 
Aafke Otter, 
coördinator Rekencoaching 



 

Aquarelgroep Hoogland 
 

 

15 juni 

‘Rustpunt Kwadijk’. Zoals gewoonlijk stond er weer gebak klaar bij ons kopje koffie! 

22 juni 

De coördinator, Gonnie van Houten, kon helaas niet aanwezig zijn bij mevrouw Vlaar in 

Zuidoostbeemster. Maar iedereen vond het fijn om hier weer te zijn! 

29 juni 

De eerste keer bij Lieke Creemer in Zuidoostbeemster. Heerlijk ruim en er werd goed voor ons 

gezorgd. 

6 juli 

Op deze dag waren we bij de familie Reijne in Zuidoostbeemster. Een plek waar we al jaren komen. 

Altijd leuk en gezellig! 

13 juli 

Nog zo'n vertrouwd adres waar we al jaren komen in de Zuidoostbeemster: Bob Ernsting, de potten-

bakker. Heerlijk schilderen in de theetuin. 

 

20 juli 

Familie Kamminga in Kwadijk, ik val in herhalingen, ook dit is een vast adres.  

De heer Kamminga heeft alle schilderijen op de foto gezet! 

27 juli 

Kinderboerderij ‘De Ridder’ in Purmerend. Beestjes schilderen!  

 



 

 

3 augustus 

We waren bij Martien Koelemeijer in Hobrede. Na veel praten mochten we ook daar schilderen.  

Wat een geweldige tuin! 

10 augustus 

We waren bij Guurtje Beets in de Purmer. Het onkruid stond wel 1½ meter hoog, de paadjes die er 

eerder wel waren, zijn verdwenen. Maar de lieverd had zich weer uitgesloofd en had 2 grote 

schuimtaarten laten komen voor bij de koffie. Later kregen we ook nog een glas drinken. Maar ja, 

weer geen toilet en dat is voor sommigen een probleem. Zelfs de plek achter de stal waar je in nood 

naar toe kon, was dichtgegroeid. 

17 augustus 

Afsluiting van het seizoen! 

Na 9 weken stralend weer nu genadeloze regen! Gelukkig hadden we afgesproken bij Fort Spijkerboor 

in de Westbeemster waar we binnen mochten schilderen. Eerst koffie met appeltaart, toen aan het 

werk. Als afsluiting lekkere hapjes en weer thee/koffie en appelsap. Dit seizoen kan niet meer stuk!  

Er is vanuit het Fort belangstelling voor 2 van onze schilderijen! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gonnie van Houten, 

coördinator Aquarelgroep  



 

 

Culinair Genootschap 
Dit jaarverslag kan erg kort zijn, omdat er i.v.m. corona niet gekookt is. 

Geen bijzonderheden te melden dus. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jan Mulder, 

coördinator Culinair Genootschap 
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